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Interpelacja w sprawie pomocy gminy Lublin w zorganizowaniu strefy kibica na 

mecze żużlowe Motoru Lublin 

W związku ogromnym zainteresowaniem meczami żużlowymi Motoru Lublin, 

połączonymi z dotychczasowymi sukcesami i aspiracjami klubu do zdobycia mistrzostwa Polski w 

tegorocznych rozgrywkach Ekstraligi, proszę o pomoc w zorganizowaniu w przestrzeni miasta 

strefy kibica. Rozwiązanie to pozwoli wszystkim miłośnikom speedwaya, którym nie udało się 

nabyć biletów na mecz( e ), wspólnie przeżywać emocje związane z rywalizacją popularnych 

„Koziołków" w tzw. strefie medalowej. Moim zdaniem strefa kibica powinna zostać utworzona 

zarówno w kontekście meczy wyjazdowych jak i (przede wszystkim) spotkań rozgrywanych przy 

Alejach Zygmuntowskich. 

Głęboko wierząc, że dwa finalne wydarzenia wiązać będą się z walką złoto, serdecznie 

proszę o pomoc w rozwiązaniu tej kwestii, ukierunkowanej na dodatkową promocję Lublina i 

wsparcie najwspanialszych kibiców w Polsce. Wszak sportowy Lublin to również, a może przede 

wszystkim, żużel. 

Z wyrazami szacunku 
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